

Australian Vanadium 与美国公司签署谅解备忘录，为澳大利亚生产提供高纯度钒氧化物

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已与专业化学品生产商美国钒业有限责任公司 (USV) 签署了一份谅解备忘录 (MOU)，以供应高纯度钒氧化物和钒电解液生产许可证。

该协议将允许 AVL 开始本地钒电解液生产，以支持对新兴澳大利亚 VRFB 市场日益增长的兴趣。

该公司最近还通过澳大利亚政府的现代制造倡议 (MMI) 获得了 369 万美元的补助，用于开发高纯度钒生产电路，建设和运营一个容量为 33MWh 的钒电解液厂，并为国内和独立远程电力系统生产本地组装的原型 VRFB 系统。

本谅解备忘录补充了已与 USV 签署的关于未来从澳大利亚钒项目中提取钒用于美国关键金属市场的谅解备忘录。这两份谅解备忘录将促成两家公司之间达成具有约束力的相互钒供应和技术许可协议。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium signs MOU with US company for supply of high-purity vanadium oxides for production in Australia

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has signed a Memorandum of Understanding (MOU) with specialty chemical producer US Vanadium LLC (USV) for the supply of high-purity vanadium oxides and a licence for vanadium electrolyte production.

This agreement will allow AVL to begin local vanadium electrolyte production to support growing interest in the emerging Australian VRFB market.

The company has also recently been awarded a \$3.69 million grant through the Australian Government's Modern Manufacturing Initiative (MMI) to develop a high purity vanadium production circuit, build and operate a 33MWh capacity vanadium electrolyte plant and produce locally assembled prototype VRFB systems for domestic and standalone remote power systems.

This MOU complements the one already signed with USV regarding future offtake of vanadium from the Australian Vanadium Project, for use in the US critical metals market. Both MOUs will lead to a binding mutual vanadium supply and technology licence agreement between the two companies.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China